
 

Distrikt Kystskolens bestyrelse   

Dato: 23/11-2020 
Mødested: Virtuelt på Teams 
Tidspunkt: 18.00-20.30 
Mødeleder: Formanden 
Referent: Caroline  
 

Deltagere: Kasper, Klaus, Mia, Jakob, Bettina, Maria, Ellen, Marie, Stine, Louise, Lotte, Kenneth og Caroline  
Deltager til og med punkt 9: Charlotte, Pia  
 
   
Afbud: Joan, Morten 

Dagsorden   
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er 
det til orientering (O), drøftelse 
(D) eller beslutning (B)  

Sagsfremstilling og formidling  
Til hvem, af hvem og hvordan?  

Referat  
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion 
på beslutning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. 
deadline.  

7. Godkendelse af dagsorden  Formanden 
 

Godkendt 
 
 

8. Meddelelser fra ledelsen, 
elevrådet og formand(O) 

   
  

   Ledelsen 
- Nyt fra ledelsen (Caroline og 

Distriktsskoleleder) – opstart 
Distriktsskoleleder og generelt 

- DCUM klagesag  
- Covid-19 update 
- Skoleårets indsatsområde: Læring i udvikling 
- Proces for ordblindestrategi  
- Vikarsituationen 
- ”Edison-projekt” 

Ledelsen orienterer  
- Nyt fra ledelsen 

 
- Distriktsskoleleder takker for en god velkomst. 

Distriktsskoleleder har været rundt i distriktet, 
men mangler at besøge dagplejen, da corona 
har besværliggjort dette. Distriktsskoleleder gør 
sig umage med at lære, hvad der skal bevares 
og hvad der skal videreudvikles på. 
  

- DCUM meddeler, at påbuddet sendt til Nordfyns 
Kommune den 15. sep. 2020 er efterlevet, efter 
at vi - Kystskolen den 9. okt. 2020 sendte vores 
afdækning af det psykiske undervisningsmiljø. 
DCUM vurderer, at afdækningen har været god 



 

og at handlingsplanen godkendes med enkelte 
justeringer.  

- Coviud-19 update. Distriktet blev ramt for et par 
uger siden med en positivtestet lærer. Ingen 
andre er testet positive. Anledning til at 
genbesøg af coronavenlig adfærd.  

- Skoleårets indsats: Læring i udvikling  
o Ledelsen har en møderække, hvor 

Distriktsskoleleder har fået baggrunden 
for, hvad der allerede er arbejdet med og 
hvor ledelsen arbejder videre med temaet 
for hele distriktet: Læring i udvikling 

o Der har været arbejdet med Læring i 
udvikling i PU (pædagogisk udvikling). 
PU har været i en proces, hvor de har 
taget udgangspunkt i, hvad vi som skole 
gerne vil blive bedre til. PU stod for et 
oplæg på seneste lærermøde. Alle lærere 
arbejder i grupper med prøvehandlinger. 
Der følges op med 
temudviklingssamtaler, som afvikles af 
skolens læringsvejledere.  

o Aflyst møde for alle personaler grundet 
Covid-19. Ledelsen arbejder på at finde 
en god alternativ løsning. 

- Ordblindestrategi. Ledelsen har holdt møde med 
distriktets ene læsevejleder om, hvordan det 
arbejde vi gør, bliver mere synligt. 

- Vikarsituationen. To lærere ansat i vikariater gr. 
sygemeldinger. 

- Edison. Projekt i hele kommunen, der munder 
ud i en opfinderkonkurrence. Der er fokus på 
innovative lærerprocesser. 

 



 

   Elevrådet 
Meddelelser fra elevrådet  

Ellen fortæller, at der ikke har været møde siden sidst. 
Marie er med for første gang som repræsentant for afd. 
Løkkemark. 
 
Marie orienterer.  
Der er ønske om  

- at få skolepatruljen tilbage igen  
- udfordringer ved brug af håndvaske 
- problemer med at nå bussen, fordi nogle elever 

skal hele vejen rundt om skolen, for at komme til 
busholdepladsen 

  

   Formanden 
 

Fondsmidler 
Formanden orienterer om, at han har forsøgt i dialog 
med Rikke fra VUC-Søndersø at se efter fonde. Det 
viste sig, at de oplagte fonde havde fokus på hele 
kommuner. Der er andre fonde – bl.a. en med 
ansøgningsfrist 1. februar, som vi kan forsøge os med. 
 
Dialogmøde  
Formanden har henvendt sig til Anja Lund, for at 
spørge hvorfor, der ikke er dialog i et dialogmøde.  
Der blev orienteret om tildelingsmodel – herunder 
normeringer og ledelsesspænd. 
Formændene i kommunens distrikter ønsker et 
dialogmøde med BU inden høringsfristen. Formanden 
ønsker, at vi på et kommende bestyrelsesmøde kan 
tale om, hvad der ligger i tildelingsmodellen. Hvad 
ligger i basisbudget og hvad ligger i den fælles kasse, 
der kan benyttes til eksempelvis mellemformer, hvor et 
barn kan inkluderes i det almene.  
 

9. Distrikt Kystskolens Pædagogisk afdelingsleder Charlotte Beck og Pædagogisk afdelingsleder og Pædagogisk teamleder 



 

Dagtilbudskabelon 
v. Pædagogisk 
afdelingsleder Beck og 
Pædagogisk teamleder 
Simonsen (O) 

Pædagogisk teamleder Pia Simonsen fremlægger 
skabelonen som den er udfærdiget og tankerne bag.  
 
Skabelonen er udarbejdet af medarbejdere og 
ledelse i et gensidigt samarbejde. 
 
Bilag: Dagtilbudsskabelon kortlink.dk/29836 
 

præsenterer dagtilbuddets skabelon til pædagogiske 
læreplaner. Baggrunden er den ny dagtilbudslov. Alle 
distrikter i kommunen har fået til opdrag, at udforme 
materiale til udgivelse på distriktets hjemmeside.  
Distriktsbestyrelsen skal fastsætte principper i denne 
forbindelse, så der kan evalueres og følges op på den 
pædagogiske læreplan. Arbejdet med skabelonen 
eksemplificeres ved et nedslag på ”leg” og en fortælling 
fra dagplejen. 

10. Kystskolens anti-
mobbestratregi (O)+(D) 

Distriktsskoleleder fremlægger procesplan for 
udfærdigelse af en mere lettilgængelig skrivelse om 
anti-mobbestrategien, hvor essensen er inddraget, 
men ikke hele strategien. (Der udformes en pixi-
udgave).  
 
Bilag: Den godkendte anti-mobbestrategi 
kortlink.dk/29839 
 

Distriktsskoleleder orienterer om procesplan for, 
hvordan det påtænkes at arbejde videre med at lave en 
mere lettilgængelig beskrivelse af distriktets strategi. 
 
Distriktsskoleleder foreslår, at den lettilgængelige 
version behandles igen i bestyrelsen. 
 
Drøftelse: 
Det drøftes om skrivelsen skal behandles professionelt 
i forhold til opsætning, eller om der ikke skal benyttes 
midler til dette.  
 
Formanden roser de ansatte og ledelsen for det 
arbejde, der er gjort i forhold til antimobbestrategien og 
sagen i DCUM. 

11.  Forventet regnskabsresultat 
for 2020 (O) 

Ledelsen fremlægger hovedtal i forventet resultat for 
2020 

Ledelsen orienterer om, at forbruget i oktober måned 
ser ud til at have været meget lavere end forventet. Det 
skyldes, at der er indtægter, så som eksempelvis 
særlig inklusionsopgave og refusion i forbindelse med 
Teknologiforståelse. 

12. Suppleanter til 
distriksbestyrelsen (D)+(B) 

Status: 
 
Louise Hansen har meldt sig. Louise er forælder til 
elev i 1AL. 

Det besluttes, at ledelsen booster opslaget og 
bestyrelsesmedlemmer opfordrer forældre i distriktet til 
at melde sig. 
 

http://kortlink.dk/29836
http://kortlink.dk/29839


 

 
For at få flere suppleanter til at melde sig, foreslår 
distriktsskoleleder at vi booster opslaget en sidste 
gang skriftligt på Aula og i Dagtilbuddet, i håb om at 
flere melder sig. 

 
 
 
 
 
 
 
Ønske til kommende punkter:  

- Principper  
- Årshjul 
-  

13. Godkendelse af referat   

 
 


